
Protokół Nr XV/2019 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 dnia 18 grudnia 2019r. 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonej 

Górce 1 b 

Czas trwania obrad   –  godz.  10,00  - 11,50 

 

Ad  1. 

Dnia 18 grudnia  2019r. odbyło się  XV-e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna. 

Obrady otworzyła i przewodniczyła im Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości, przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek 

- Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik 

- Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Bernardyna Wasińska 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Marek Walkowicz 

- Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka 

- Przedstawiciel WKU Kielce Major Mirosław Wąchocki 

- sołtysi Gminy Łączna 

- mieszkańcy gminy 

- pracownicy Urzędu Gminy 

 

Na liście obecności podpisy złożyło 15 radnych, co stanowiło 100 % ustawowego składu  

Rady Gminy. Obrady były prawomocne.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

Wszyscy radni byli obecni. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radnego Edwarda Chabę,  który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Porządek obrad stał się obowiązujący. 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad.      

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji.  

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 
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9. Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Łączna. 

b) uchwalenia ,,Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Łączna na lata 2020-2024" 

c) zmian budżetu Gminy Łączna na 2019 rok 

10. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia  27 listopada 2019r.  

11.  Zakończenie obrad.                                                                                                            

                                                                                 

Ad.  4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 27 listopada 2019r. do dnia 18 grudnia 2019r. przedstawił  

Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. I tak: 

 

I.  Uczestniczyłem: 

29 listopada – we wręczeniu nagród w konkursie plastycznym ogłoszonym przez ZGGŚ 

„Rok bez smogu w Górach Świętokrzyskich”.  
To już  IV edycja konkursu realizowana przez Gminę Łączna przy udziale środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach w ramach 

„ Programu edukacji ekologicznej dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na 2019 rok”. 

           Laureaci konkursu to: 

Klasy 0 – IV Szkoły Podstawowej 

I miejsce 

• Maja Jabłońska kl. III SP Gózd 
II miejsce 

• Kamila Kupis kl. I a SP Łączna 

III miejsce 

• Lena Pająk kl. IV a SP Łączna 

Klasy V – VIII Szkoły Podstawowej 

I miejsce 

• Julia Moćko kl. VI b SP Łączna 
II miejsce 

• Damian Dyk kl. VI a SP Łączna 

III miejsce 

• Zuzanna Jaworska kl. V b SP Łączna 

2 grudnia – w uroczystości 100 urodzin p. Szczepana Dulęby z Gozdu, któremu  

                     wręczyłem pamiątkową szablę ułańską oraz dyplom gratulacyjny ,  

3 grudnia   – w podpisaniu umowy kredytowej na 1.800.000 zł z BS w Iłży, 

10 grudnia – w szkoleniu obronnym wójtów i burmistrzów w ŚUW w Kielcach, 

                    - w odbiorze przebudowy drogi powiatowej w Klonowie, 

11 grudnia – w konwencie wójtów,  

13 grudnia – w wigilii dla samotnych zorganizowanej przez radnego  

                       i Radę Sołecką w Kamionkach, 

14 grudnia – w spotkaniu wigilijnym w Klonowie,  

16 grudnia – w wigilii dla samotnych zorganizowanej przez GOPS w Łącznej,  

                    - w wigilii zorganizowanej przez KGW w Zaleziance,  

18 grudnia – w spotkaniu na gruncie z projektantem parkingu przy Bibliotece  

                       celem wypracowania ogólnej koncepcji przebudowy terenu,  
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II.  Wydałem zarządzenia: 
- w sprawie zmian budżetu gminy Łączna na 2019 rok, 

- w sprawie wprowadzenia Regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu  

                   Gminy,  

- w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji w Urzędzie Gminy Łączna, 

   
W dniu dzisiejszym kontynuowane są roboty na drodze gminnej w Ostrowie polegające na 

utwardzeniu poboczy kruszywem zakupionym przez Urząd Gminy oraz ponowne 

uzupełnienie oznakowania. 

W dniu 16 grudnia br. Zakład Gospodarki Komunalnej w Łącznej zakupił rozrzutnik do 

piasku i soli za 36.285 zł w celu należytego utrzymywania dróg gminnych w okresie 

zimowym. 

W dniu 12 grudnia br. Kierownik Wydz. Technicznego we współudziale pracowników ZTM 

w Kielcach uczestniczył w kursie technicznym na trasie Barcza - Klonów – Barcza mającym 

na celu sprawdzenie warunków bezpieczeństwa i czasu przejazdu na wydłużonym od stycznia 

2020 roku odcinku kursowania linii nr 12 do Klonowa. 

Także w ostatnich dniach Gmina Łączna w uzgodnieniu z Radą sołecką w Klonowie 

akceptowała proponowany rozkład jazdy na dzień roboczy dla autobusów linii nr 12. 

 

Do sprawozdania Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński  dodał. 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Łącznej zajął piąte miejsce na 160 szkół naszego 

województwa na najlepszą szkołę prowadzoną przez samorząd. Jest to duże osiągnięcie. 

Podziękowania i brawa dla Dyrekcji Szkoły, Rady Pedagogicznej i nauczycieli. 

Jest to druga szkoła w powiecie skarżyskim. Państwo radni też macie w tym swój udział. 

Nasze szkoły wyposażone są znakomicie, teraz doszły do tego boiska. Życzymy szkole jak 

najlepszych wyników. 

 

Ad.  6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta – w okresie między sesjami nie 

odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek –  między sesjami nie odbyło się 

posiedzenie Komisji Społecznej 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – między 

sesjami nie odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej, natomiast 17 grudnia 

2019r.  odbyło się połączone posiedzenie komisji Rady Gminy. Na tym posiedzeniu 

rozpatrywaliśmy projekty uchwał na dzisiejszą sesję i zapoznaliśmy się z projektem budżetu 

na 2020r. Projekt ten został skierowany do dalszych prac na komisjach. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba –  Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji odbyła jedno posiedzenie 17 grudnia 2019r. na którym rozpatrywała 

petycję pani Renaty Sutor z dnia 18 listopada 2019r. i 6 grudnia 2019r. w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego. Komisja wypracowała wniosek w formie uchwały: 

Uchwała Nr 5/2019  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy Łączna z dnia                

17 grudnia 2019r. w sprawie opinii dotyczącej rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor z dnia 

18 listopada 2019r. oraz 6 grudnia 2019r.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie (za – 5/5 obecnych członków komisji) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał treść uzasadnienia do uchwały 

Komisji.  

Zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego. Czy uchwała komisji powinna być 

przegłosowana przez Radę Gminy. 
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Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – radni powinni ustosunkować się do stanowiska 

komisji. 

 

Przewodnicząca Rady – proszę o przegłosowanie wniosku z Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji przedstawionego przez Przewodniczącego Komisji radnego Edwarda Chabę. 

Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się 3/15 radnych. 

Wniosek został podjęty większością głosów. 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – wraz ze sprawozdaniem miałem przedstawić pismo, 

które wpłynęło do mnie ze Stowarzyszenia Braterskie Serca Belno prowadzącego Warsztaty 

Terapii Zajęciowej. Jest to prośba o dofinansowanie robót budowalnych dot. budowy dachu.  

Wójt odczytał pismo. Pismo wpłynęło 2 grudnia 2019r. czyli jest po terminie składania do 

budżetu 2020 roku  inwestycji. Jeśli radni uznają, że należy przeznaczyć kwotę na 

termoizolację to będzie to przedmiotem dyskusji po uchwaleniu budżetu. W Urzędzie 

Marszałkowskim był konkurs gdzie można było na takie zadanie uzyskać dofinansowanie, 

dlaczego władze powiatu nie pomyślały o tym. 

Przewodnicząca Rady oddała głos Przedstawicielowi WKU Kielce Panu Mirosławowi 

Wąchockiemu. 

Przedstawiciel WKU Kielce Major Mirosław Wąchocki – dziękuję za możliwość zabrania 

głosu na sesji Rady Gminy. Chciałem poinformować o służbie wojskowej radnych, sołtysów 

aby przekazali informacje dalej mieszkańcom. Siły zbrojne się rozwijają dlatego potrzeby w 

zakresie zasobów osobowych również się zwiększyły. Żeby aplikować do służby zawodowej 

trzeba odbyć służbę przygotowawczą, która trwa trzy miesiące. Proszę radnych i sołtysów o 

informowanie ludzi od 18 do 40 roku życia zarówno kobiety jak i mężczyzn.  

Jeśli chodzi o świadczenia finansowe: w służbie przygotowawczej jest to żołd w wysokości 

1095 zł co miesiąc i wyekwipowanie, zakwaterowanie bezpłatne. W służbie terytorialnej 

każdy dzień służby to 104 zł netto. Po służbie przygotowawczej żołnierz otrzymuje „zasiłek 

na zagospodarowanie po służbie” w kwocie najniższego wynagrodzenia za pracę w danym 

roku. Jeśli osoba, która się zgłosi zostanie uznana za jedynego żywiciela rodziny otrzymuje 

dodatkowe świadczenie finansowe na utrzymanie rodziny. Więcej informacji znajduje się na 

stronie internetowej WKU Kielce. Dziękuję za wstawienie informacji również na stronie BIP 

Urzędu Gminy w Łącznej. 

Przewodnicząca Rady – zapytała czy jakieś plakaty są przygotowane. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – plakaty były przesłane do nas i rozwieszone. 

 

Przedstawiciel WKU Kielce opuścił salę obrad. 

 

Przewodnicząca Rady – przedstawiła pisma, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

między sesjami. 

1/ prośba o wybudowanie oświetlenia ulicznego Podzagnańszcze – Zagórze podpisała radna i 

sołtys Zagórza. Myślę że o tej sprawie porozmawiamy na komisjach. 

2/ pismo z rezygnacją z funkcji radnego od dnia 1 stycznia 2020r. podpisane przez radnego 

Pawła Kałuzińskiego. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – oryginał rezygnacji dwa tygodnie temu dotarł do 

Delegatury Biura Wyborczego w Kielcach. Po wstępnym rozeznaniu wybory odbędą się 

razem z wyborami uzupełniającymi w Smykowie.  
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W pierwszych dniach stycznia Komisarz postanowieniem wygasi mandat radnego, radny w 

ciągu siedmiu dni może się odwołać jednak  jeśli tego nie zrobi postanowienie stanie się 

prawomocne. Wtedy  Komisarz prześle nam dokładny kalendarz na wybory uzupełniające w 

okręgu w Łącznej. W ciągu 90 dni cała procedura musi się zamknąć i będzie uzupełniony 

skład Rady. 

Przewodnicząca Rady – kolejne pisma, które wpłynęły do Rady Gminy to dwie skargi z 

Prokuratury Rejonowej w Skarżysku-Kamiennej o tej samej treści, jedna skarga dotyczy 

uchwały z 2018r. a druga z 2019r.  

Odczytała skargę na uchwałę Nr VI/30/2019 z 11 kwietnia 2019r. w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Łączna. 

Prokuratura Rejonowa wnosi o uchylenie uchwał w całości.  

Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – udzielę odpowiedzi na te pisma i będę wnosił o 

oddalenie tych skarg. Umowa jaką gmina ma zawartą z weterynarzem jest jak gdyby 

załącznikiem do uchwały. Uchwała nie wskazuje imiennie lekarza ale wskazuje że jest 

zawarta umowa w której jest zawarty konkretny lekarz.  

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – przeprowadziliśmy analizę i to 

nie jest proceder jednostkowy, do gmin naszego powiatu również takie skargi są wysyłane i w 

tych samych punktach wskazywane. W uchwale jest jasno wskazany podmiot, który ma 

wykonywać pewne czynności a w umowie jest wskazany konkretny lekarz. To podmiot ma 

zapewnić, że wykona to osoba z uprawnieniami. Proceder jest też w całym kraju. Poza tym 

Program jest przyjmowany na dany rok. Zaraz będziemy przyjmować nowy na 2020 rok. 

Radny Nyga – zgłosił uwagi: 

1/ w miejscowości Jęgrzna na wysokości nr 71 droga powiatowa po jednej stronie jest 

zapadnięta. Zgłosiłem do Dyrektora Czyża żeby się tym zainteresowali ale proszę Wójta aby  

przypomniał się w tej sprawie 

2/ na wczorajszej komisji zadałem pytanie Wójtowi ile razy był pan w Urzędzie 

Marszałkowskim, nazwał mnie pan zerem czyli moich mieszkańców którzy mnie wybrali 

również. 

Przewodnicząca Rady – byłam obecna na wczorajszej komisji i Pan Wójt nie nazwał pana 

zerem tylko powiedział, że ma pan wiedzę zerową jeśli chodzi o projekt w Goździe. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – chcę wyjaśnić, że wtedy kiedy otrzymuję zaproszenie 

jak każdy włodarz gminy od Marszałka na spotkanie gdzie mają być przekazywane ważne 

informacje to zawsze jestem na nim obecny. W oparciu o wiedzę nt. funkcjonowania Urzędu 

Marszałkowskiego i Regionalnego Programu Operacyjnego mogę stwierdzić że na dzień 

dzisiejszy jeśli chodzi o projekty twarde RPO  Urząd Marszałkowski rozdysponował 

wszystkie środki. Inwestycja - Budowa Urzędu Gminy nie mieści się w RPO. Można ją 

wykonać tylko w oparciu o środki własne. 

Radny Januchta – zgłosił kilka uwag: 

1/ na drodze powiatowej w kierunku Zaskala w ostatnim czasie były niwelowane pobocza, nie 

widzę sensu prac wykonanych przez Starostwo Powiatowe i uważam że ta praca jest 

niedokończona 

2/ bardzo duże ubytki zakrętu na początku Zaskala patrząc od strony Ostrowa 

3/ naprawa oświetlenia ulicznego: lampa Nr 3 patrząc od strony Zaskala w nowym 

oświetleniu oraz lampa na wysokości posesji Nr 38 

4/ wnioskowałem o możliwość płatności kartą płatniczą w kasie Urzędu Gminy, czy coś się 

zadziało w tym temacie. 

Chciałem również podziękować za budowę drogi w Ostrowie. 

Radny Litwiński – zwrócił się do Kierownika Wydziału Technicznego, od Krzyżki do 

Podłazia była przebudowana linia średniego napięcia, ziemia została wyrzucona na drogę 
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część zebrana, część rozgarnięta zrobiło się trzęsawisko przez które nie da się przejechać. 

Droga do Wiącki również jest nieprzejezdna.  

Zwrócił się do Wójta Gminy, moja siła przebicia do Zarządu Dróg Powiatowych jest za mała. 

Z kopaniem linii średniego napięcia weszli też na drogę powiatową na Podłaziu. Przy mojej 

posesji wyrzucili glinę na pobocze, na wjeździe i na wejściu pozostawili stertę kamieni i 

ziemi i uważają że sprawa załatwiona.  

Na moje sugestie żeby kruszywem wysypali i doprowadzili drogę do Krzyżki do jakiegoś 

porządku to powiedzieli że jaką drogę zastali taką zostawiają. 

Radny Mendak – przekazał podziękowania w imieniu mieszkańców Klonowa za świetlicę, 

wiatę, za realizację drogi powiatowej oraz za uzupełnienie drogi gminnej. 

Radna Siewierska – podziękowania za drogę Ostrów, było to  sensowne wykorzystanie 

pieniędzy, które nie poszły do powiatu. 

Zwróciła się do Kierownika Wydziału Technicznego aby wystosować pismo do powiatu o 

wycinkę drzew w Zagórzu na górce, jak będzie mróz to oblodzone gałęzie nad drogą będą 

stwarzać zagrożenie. 

Radny Wisowaty – zgłosił uwagi:  

1/ na drodze gminnej koło cmentarza na zakręcie wymuliło pobocze, proszę o uzupełnienie 

kruszywem 

2/ usprawnienie oświetlenia przejścia dla pieszych na starodrożu jak się skręca do gminy, 

oświetlenie jest nieczynne i jest niebezpiecznie ponieważ piesi są niewidoczni.  

Radny Ledwójcik – zwrócił się po Kierownika Wydziału Technicznego, wzdłuż drogi 

powiatowej za przejazdem w Czerwonej Górce firma kładzie światłowód na terenie 

kolejowym, w odległości ok. 1 m od drogi powiatowej. Przejeżdżają przez rów, tam są 

korytka betonowe i rów jest zasypany. Zgłaszałem do ZDP  tą sprawę i Dyrektor  Czyż 

obiecał, że wyśle pracownika w celu sprawdzenia ale to jest na naszym terenie i żebyśmy się 

też tym zainteresowali. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – kabel w całości jest w pasie 

kolejowym. Napiszemy do powiatu żeby przypilnowali jakości wykonania tej pracy. 

Radna Żaczek – zapytała czy pobocza przy starodrożu zostały uporządkowane, zgłaszałam to 

wiosną. Czy to będzie wykonane i kiedy. 

Radna Krawczyńska – chciałabym wrócić do tematu budowy wiaty w Goździe, chodzi o 

zadaszenie przystanku koło pizzerii. Proszę również o uporządkowanie przystanków i 

naprawę. 

Radny Kałuziński – dziękuję Panu Wójtowi i Pani Skarbnik za dofinansowanie sprzętu dla 

OSP, samochód jest gotowy i wyposażony. Myślę że na pierwszą akcję jaka będzie 

pojedziemy już nowym samochodem. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnej Krawczyńskiej i radnego Chaby, 

uzgodnienia jeśli chodzi o wiaty przystankowe są. Mamy okres przedświąteczny i mam 

obietnicę, że w styczniu będą wykonane. Porządek przy przystankach to jest praca którą stale 

wykonujemy i postaramy się żeby przystanki nie straszyły przed świętami. 

Radna Krawczyńska – przystanki są porośnięte trawą, mchem. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – niektóre przystanki trzeba również odmalować.  

Zwrócił się do radnej Żaczek, na siebie biorę odpowiedzialność za niezrobienie bariery. 

Wtedy kiedy były montowane bariery w Czerwonej Górce i Zajamniu powinniśmy dołożyć 

ten fragment, to moje niedopatrzenie. Uzyskałem od wykonawcy jednak zapewnienie, że 

będzie to zrobione. Jeśli chodzi o pobocza na starodrożu część zostało zrobionych, część 

będzie wykonywanych. Zakład Gospodarki Komunalnej to wykonuje ale bierze za to 

pieniądze. A na ten rok środki są już wykorzystane.  

Zabrał głos w sprawie realizacji inwestycji przez Zakład Energetyczny. My z urzędu musimy 

dać zgodę na umieszczenie urządzeń linowych i ją dajemy.  
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Musielibyśmy na wstępie przedstawić dokumentację zdjęciową żeby później domagać się 

pozostawienia takiego stanu jak przed wykonaniem zadania. Niestety wielokrotnie firmy 

występują o pozwolenie już wchodząc na drogę i zaczynając realizację. 

Zwrócił się do radnego Kałuzińskiego i podziękował  za współpracę. Dziękuję że pojmował 

Pan w prawidłowy sposób swoją rolę jako radnego. W sposób specjalny traktował Pan sprawy 

dotyczące  OSP, a problemy OSP przenosił pan na forum Rady. Życzę aby wszystko co wiąże 

się z pana funkcjonowaniem i życiem osobistym jak najlepiej się układało. Szkoda, że podjął 

Pan taką decyzję ale ja przyjmuję ją ze zrozumieniem. 

Radny Chaba – zwrócił się do Kierownika Wydziału Technicznego z pytaniem, czy jest 

możliwość założenia progu zwalniającego w Starej Występie. Jest to prośba mieszkańców. Ta 

droga stała się torem wyścigowym dla motocyklistów i quadów.   

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – ta droga kończy się na granicy lasu i gminy. 

Zamontowanie progu zwalniającego na takiej drodze jest to zbędny wydatek. To będzie 

kosztowało kilka tys. zł. Może spróbować  zrobić zdjęcie tym osobom i dać zgłoszenie na 

policję. 

Radny Chaba – zrobienie zdjęcia nic nie da, kierowcy mają kaski, osłony, a na pojazdach nie 

ma tablic rejestracyjnych. Oni jeżdżą po lesie i wyjeżdżają na tą drogę gdzie kończą wyścigi. 

Jest to droga gminna, która kończy się na ścianie lasu ale dalej można jechać, to nie jest ślepa 

droga. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 

Ad.  9 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Łączna. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XV/80/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 18 grudnia 2019r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ,,Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Łączna na lata 2020-2024". 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – proszę o wprowadzenie zmiany 

w załączniku do uchwały w § 2 w tabelce pozycja 1  - kwotę  32,40  zmieniamy na kwotę  

65,40  oraz w  podsumowaniu kwotę 100,40  zmieniamy na kwotę 133,40. 

Radny Januchta – zapytał skąd ta korekta. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, z analizy umów. 

Radny Wykrota – zapytał, czy osoba która mieszka w Zagórzu zajmuje cały dom. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – tam są dwa pokoje, kuchnia i korytarz wspólny, 1/3 

obiektu nie jest zagospodarowana jest to  rupieciarnia, która  nie jest ujęta w tym metrażu. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

Uchwała  Nr  XV/81/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 18 grudnia 2019r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2019 rok. 

Przewodnicząca Rady  – powtórzę zmiany w projekcie uchwały, o których pani Skarbnik 

mówiła na Komisjach Połączonych: 

1/ w § 1  Plan dochodów po zmianie wynosi 27 649 162,95 zł.   

2/ w § 2  Plan wydatków po zmianie wynosi 29 557 162,95 zł. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady   poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

Uchwała  Nr  XV/82/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 18 grudnia 2019r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10. 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Łączna z dnia 27 listopada 2019r. 

Przewodnicząca Rady – do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, wobec tego proszę  

o przegłosowanie protokołu z dnia 27 listopada 2019r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie (za – 15/15 obecnych radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  złożyła życzenia dla radnych, sołtysów, wszystkich zgromadzonych 

oraz dla mieszkańców z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku. 

Następnie na ręce radnego Pawła Kałuzińskiego Przewodnicząca Rady p. Monika Pająk wraz 

z Wiceprzewodniczącym Rady p. Andrzejem Wisowatym złożyła kwiaty i podziękowała za 

współpracę. 

Radni nagrodzili to brawami. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – chciałbym się dołączyć do życzeń Przewodniczącej 

Rady jak i podziękować za naszą wspólną pracę. Przed nami rok trudny, czekają nas ogromne 

wyzwania. 

Radny Kałuziński – podziękował wszystkim za współpracę. Dziękuję również Pani Halinie 

Dziarmadze za wprowadzenie mnie w tajniki wiedzy radnego i dziękuję moim wyborcom. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział zamknęła XV–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji 2018-2023. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła         

                               Monika Pająk 

           Magdalena Chmiela  


